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Toelichting: 
In 2021 heeft de provincie samen met de gemeente Hulst een succesvol bid uitgebracht om 
het WK veldrijden 2026 in Hulst te laten organiseren. Bij de presentatie van het bid is 
uitdrukkelijk gesteld dat Perkpolder de locatie voor het evenement is. De UCI heeft 
de wedstrijd aan de locatie Perkpolder toegewezen. 
Volgens de organisator, stichting Vestingcross, van de Vestingcross in Hulst heeft de 
provincie de vergunningsaanvraag voor het WK in Perkpolder afgewezen. 
De gemeente Hulst is recentelijk begonnen met de voorbereidingen voor het WK, zij zijn het 
parcours voor het WK alvast fors aan het snoeien. In de krant zegt de wethouder dat het WK 
in 2026 op en rond de vestingwallen in Hulst zal worden verreden. Perkpolder is niet meer 
als locatie in beeld. Op 23 augustus stelt gedeputeerde De Bat in reactie op vragen van de 
lokale omroep (naar aanleiding van een kritisch stuk van onze lokale afdeling in Hulst) dat de 
provincie en gemeente niet gaan over de locatie. 
 
De SP-fractie heeft hier de volgende vragen over: 

1. Is er een formele vergunningaanvraag bij de provincie voor het WK veldrijden 2026 in 

Perkpolder geweest? 

a. Is de vergunning voor dat evenement op de locatie Perkpolder door de 

provincie afgewezen? 

b. Zo ja, wat zijn de redenen daarvoor geweest? 

c. Indien nee, is er informeel contact met de aanvrager geweest waarin gezegd is 

dat een vergunningsaanvraag voor Perkpolder kansloos zou zijn geweest? 

2. Is de gemeente Hulst niet het aangewezen overheidsorgaan waar een artikel C 

evenementenvergunning zou moeten worden aangevraagd aangezien Perkpolder op 

Hulsters grondgebied ligt? 

a. Waarom is de provincie in dit geval wel betrokken bij de vergunningaanvraag? 

De provincie en gemeente hebben gezamenlijk het bid uitgebracht om het WK veldrijden 2026 

te organiseren. De UCI stelt eisen aan de informatie die in het bid moet staan. Zo is het onder 

andere verplicht de exacte locatie te omschrijven en hoe het met de toegankelijkheid is 

gesteld: waar zijn er (snel)wegen, waar de parkeerplaatsen. 

3. Welke locatie heeft u vermeld in het bid document? 
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4. Bij de presentatie van het bid vertelde de gedeputeerde aan de PZC dat het bid voor de 

provincie € 50.000 kost. Is dit bedrag nog actueel? 

a. Heeft de gemeente Hulst evenals de provincie ook € 50.000 betaald? 

b. In hetzelfde artikel spreekt de gedeputeerde over “tonnen” die aan de UCI voor 

het evenement moeten worden betaald. Bedoelde de gedeputeerde de fee van € 

454.530 (CHf 425.000)? 

c. Of zijn er in het bid andere grote bedragen waarvoor de provincie aan de lat 

staat? 

5. Is het bid document openbaar? 

a. Zo ja, wilt u dit document aan de Statenleden verstrekken? 

b. Zo nee, waarom is het bid document niet openbaar? 

6. In een brief van 19 oktober 2021 (zaaknummer 70823) heeft uw college de intentie 

uitgesproken om na definitieve toewijzing van het WK het evenement financieel te 

ondersteunen. 

a. Met welk bedrag wil uw college het WK ondersteunen? 

b. Komt dit bedrag bovenop de € 50.000 van het bid? 

c. Is er al een kosten- en batenoverzicht voor dit evenement? 

d. De gemeente Hulst heeft al € 400.000 in hun begroting voor het WK 

gereserveerd, heeft uw college ook al geld opzijgezet? 

e. Zo ja, hoeveel? 

7. Met het uitbrengen van het bid zijn de provincie en gemeente gastheer/organisator van 

het evenement. Waarom stelt de gedeputeerde in de media dat de provincie en 

gemeente niet over de locatie gaan? 
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In 2021 verwachtte de wethouder dat er in 2026 80.000 bezoekers op de slotdag het 

evenement zullen bijwonen en stelde bij de bid presentatie in aanwezigheid van de 

gedeputeerde: “De locatie is Perkpolder. Dat kan ook niet anders, want we zullen daar 

enorme logistieke voorbereidingen moeten doen. Dat heeft onder andere te maken met de 

publieksaantallen.” In de laatste media-uitingen wordt de verwachting uitgesproken dat er 

60.000 mensen naar het evenement zullen komen. 

8. Bent u met de SP van mening dat de vestingwallen én de binnenstad van Hulst niet 

geschikt zijn om 60.000 mensen op 1 dag op een veilige manier te ontvangen? 

a. Bent u met ons van mening dat vanwege de logistiek, de (verkeers)veiligheid, 

de bereikbaarheid, parkeerfaciliteiten etc. Perkpolder de aangewezen locatie 

is? 

b. Zo nee, wat heeft uw mening sinds het uitbrengen van het bid doen 

veranderen? 

 

Bronnen: 

https://www.pzc.nl/sport-in-zeeland/zeeland-wil-in-2026-wk-veldrijden-houden-naar-dit-

evenement-kijken-vijftig-miljoen-mensen~a8f7690f/ 

 

https://www.omroepzeeland.nl/nieuws/13813457/tachtig-tot-negentig-procent-kans-dat-we-

het-wk-binnenhalen/ 

 

https://www.omroepzvl.nl/kritiek-op-locatiekeuze-wk-in-hulst 

 

https://www.pzc.nl/hulst/het-is-pas-in-2026-maar-hulst-neemt-parkoers-voor-wk-veldrijden-

nu-al-onder-handen~a347ad00/ 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 

Namens de SP-fractie, 

Ger van Unen 
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